

240 County Road Ipswich, MA 01938 Tel: 978-927-5054 Fax: 978-921-1350 www.neb.com info@neb.com

R.J. Roberts / Direct line: 978-380-7405 / Fax: 978-412-9910 / email: roberts@neb.com

I am Sir Richard John Roberts, the 1993 Nobel Laureate in Physiology or Medicine and the Chairman of the Laureate Science Alliance, Inc. (LSA).

In the eye of law, I assert the following statements:

- 1. I have not authorized The Nobel Laureate International Scientific Exchange Association, The World Nobel Prize Laureate Summit (WNPLS), or anyone who had been associated with these organizations, to act as my legal representative in any capacity on any occasion.
- 2. I have not committed to serve the WNPLS in any of their formal positions, including as their Chairman or as a member of any of its committee.
- 3. I have not committed to any work related to Beijing Zhongke Ying Jie Hospital Investment Management Co, Ltd. (北京中科英杰医院投资管理有限公司), or any of its affiliate companies.
- 4. I have not given any statements or support regarding the effectiveness and safety of the products "Long Gen & Yu Tui (龙根&羽蜕)", which are produced by Bo Shi Li Biotech (Yan Cheng) Co. Ltd. (伯仕利生物科技(盐城)有限公司) and Beijing Aphrodite Health Management Co. Ltd. (北京阿芙洛蒂健康管理有限公司).

On this day, December 15, 2017, in recognizing the existence of untruthful statements made by WNPLS that have improperly damaged my image and reputation, I hereby make this declaration and grant authorization to Ms. Yin Zhu, General Representative in the Greater China Region of the Laureate Science Alliance, Inc., to stop the unauthorized use of my name by these and other parties. They should cease and desist using my name immediately.

Sir Richard J. Roberts, Ph.D. F.R.S.

Laureate Science Alliance Co-Chairman

December 15, 2017

Sarah McGrane
Notary Public
OMMONWEALTH OF MASSACHUSETTS
My Commission Expires
November 14, 2019

Shel McGrae

本人理查德·罗伯茨爵士(Sir Richard Roberts),是 1993 年诺贝尔生理学或 医学奖获得者以及诺贝尔奖获得者科学联盟(Laureate Science Alliance, Inc.,简称 LSA)主席。

在法律鉴证之下,我主张如下陈述:

- 1. 我从未授权诺贝尔奖得主国际科学交流协会(Nobel Laureate International Scientific Exchange Association),诺贝尔奖获得者医学峰会(The World Nobel Prize Laureate Summit,简称 WNPLS),或任何与这些组织相关的个人,作为我在任何场合下具备任何权利的合法代表。
- 2. 我从未同意以任何正式职务服务于WNPLS,包括作为其主席或其委员会成员。
- 3. 我从未同意为北京中科英杰医院投资管理有限公司或其任何下属公司进行任何形式的工作。
- 4. 我从未对伯仕利生物科技(盐城)有限公司和北京阿芙洛蒂健康管理有限公司 生产的"龙根&羽蜕"系列产品的有效性和安全性给予任何陈述或支持。

在今天,2017年12月15日,我认识到WNPLS存在的不诚实表述已对我的形象和声誉造成了不正当的损害,我谨此做出本声明并授权LSA大中华区总代表朱殷女士,以终止由上述各方或其他各方对我的名义的擅自使用。他们应当立即终止使用我的名义。

理查德·罗伯茨爵士,博士,英国皇家学会会员诺贝尔奖获得者科学联盟联席主席 2017年12月15日

公证员: Sarah McGrane 马萨诸塞州联邦公证员

公证有效期: 2019年11月14日